
 
 
 

Motion till Nacka kommunfullmäktige 19 november 2018  
Sidney Holm och Lisskulla Zayane 
Miljöpartiet de gröna 

Det måste gå att snabbladda elbilar i Nacka 

Antalet elbilar i Stockholms län ökar i snabb takt. För många som funderar över att 

köpa en elbil är tillgången på snabbladdningsstationer helt avgörande för om de 

skaffar en elbil eller en fossilbil. För privatpersoner räcker det oftast med 

långsamladdning över natten men för taxi och andra företagsbilar är det viktigt att 

kunna snabbladda bilen under dagen. 

Idag finns det bara en enda snabbladdningsstation i Nacka, den vid Preems 

bensinmack på Vattenverksvägen. Miljöpartiet vill att kommunen tar en aktiv roll i 

utbyggnaden av laddstationer i Nacka och ger ett ägardirektiv till Nacka Energi om att 

det i deras uppdrag ska ingå att tillse att tillgången på snabbladdningsstationer i 

Nacka ökar och ta fram en plan för detta. 

Elektrifiering av transportsektorn är en nyckelåtgärd för att nå klimat- och miljömålen 

och elbilar behöver kunna snabbladdas för att kunna köras längre sträckor än idag om 

vi ska kunna nå målen. 

För att kunna bygga en snabbladdningsstation som kan ladda flera bilar samtidigt 

krävs att elnätet på platsen är utbyggt för detta. Om inte Nacka Energi får i uppdrag 

att se till att det finns tillräckligt med kapacitet i elnätet på utvalda platser går det inte 

att bygga snabbladdningsstationer i Nacka. 

Mot bakgrund av detta föreslår Miljöpartiet att: 

❖ Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att ändra Nacka Energis 

ägardirektiv så att bolaget får ansvar att planera för och tillskapa 

snabbladdningsstationer för elbilar i Nacka. 

------------------------   --------------------------- 

Sidney Holm (MP)    Lisskulla Zayane (MP) 


